
btv, Тази сутрин - Проф. Илко Гетов:

Мерките не трябва да се разпускат до

масовото ваксиниране

Към интервюто...

https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sutrin/prof-ilko-getov-merkite-ne-trjabva-da-se-razpuskat-do-masovoto-vaksiniranene.html

